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ročník V.         LEDEN  2023               zdarma  

     Měsíčník regionu Miličínsko.                                                        

Kahlovice, Malovice, Miličín, Nasavrky, Nové Dvory, Petrovice, Reksyně, 

Záhoří, Žibkov. 

  

Vážení spoluobčané, rok 2023 je před námi a nám nezbývá nic 

jiného, než se po vánočním odpočinku pustit opět do práce. 

    Adventní neděle byly tentokrát plné zpěvů, koled a instrumentálních vystoupení. 

Děkuji za pomoc s přípravou a pořádáním těchto akcí a děkuji i všem, kteří nás 

podpořili svou účastí. I když jsou přípravy a následné balení všemožného 

potřebného vybavení časově náročnější než samotná vystoupení, ukazuje se, že to 

smysl má a všichni se rádi potkáme a popovídáme si při vánoční atmosféře a 

svařáčku, který k adventu již neodmyslitelně 

patří. 

    Letošního - již třetího výstupu na Kalvárii 

s následným zazvoněním na zvon a přáním - se 

zúčastnilo již 270 návštěvníků, což ukazuje na 

to, že se akce uchytila a je to další příjemné 

setkání nejen místních, ale i lidí z okolí. 

Do roku 

2023 vám 

všem přeji 

hodně zdraví 

a síly  

ke zvládnutí 

osobních i pracovních povinností a ať se vám 

splní i ta nejtajnější přání… 

                                  Václav Karda, starosta 
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POVÁNOČNÍ SPECIÁL 

O PŘEDVÁNOČNÍCH A VÁNOČNÍCH 

AKCÍCH NAŠÍ ŠKOLY 
 

DOPRAVNÍ HŘIŠTĚ 

    Součástí výuky žáků čtvrtých tříd je návštěva dopravního hřiště. Podzimní celodenní 

teoretická i praktická část se uskutečnila v listopadu r.2022, na jaře 2023 navštívíme táborské 

hřiště ještě jednou, čekají nás i závěrečné testy. Přinášíme několik postřehů přímo od 

účastníků. 

    „Jezdili jsme podle značek a semaforů, 

byl tam i kruhový objezd, vlakový přejezd, 

namalované šipky na silnici, přechody pro 

chodce. Chodce nám dělaly paní učitelky.“ 

N.Nováková 

    „Paní nám pustila film, abychom se 

poučili, že nemáme jezdit rychle.“ 

B.Spálenková 

    „Paní nám dávala otázky, které nebyly 

tak těžké. Pak nám vysvětlila, co máme 

dělat a šlo se jezdit.“ E.Dohnalová 

    „Měli tam malá kola. A byla tam trochu 

nuda. A klouzalo to na mokrém listí.“ 

P.Vinduška 

    „Mně se nejvíc líbilo, jak jsme jezdili na 

kolech sami.“ N.Imramovská 

    „Učili jsme se o tom, jak se máme 

chovat bezpečně.“ B.Pazourková 

    „Učili jsme se značky a na konci jsme 

podle nich jezdili po dopravním hřišti a mě 

to tam bavilo.“ V.Šabatka 

Zpracovaly Vaše novinářky.                     Foto: J.Plačková 

 
DĚTI ZE ZŠ MILIČÍN NA SÁDKÁCH 

 

    V pátek 25. 11. 2022 odpoledne uspořádala školní družina ZŠ Miličín exkurzi na sádky firmy 
Štičí líheň ESOX Tábor (pod hrází rybníku Jordán). 

    Děti se zde seznámily s chovem ryb našich vod, jako je kapr obecný, lín obecný, candát 
obecný, okoun říční, sumec velký, tolstolobik bilý, amur bílý a zvláště pak se specializací na 
rozmnožování a odchov štiky obecné.                                                                                                                                                                                                                                                      
.                                                                                                     Pokračování na další straně.                                                                                                                                                             
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      Práci ve štičí líhni a vývoj této ryby od jikry až po dospělého jedince viděly děti v krátkém 
filmu. Zajímavostí v sádkách byli dva staříci – sumci, kterým je už padesát let. 

      Dětem se tato akce velmi líbila a odnesly si mnoho nových znalostí. Tímto bych ráda 

poděkovala firmě Štičí líheň ESOX Tábor za umožnění zajímavé exkurze a za pěkné páteční 

odpoledne. 

                                                               Text a foto: J. Vindušková 

 
TRADIČNÍ ADVENTNÍ VAZBA V MILIČÍNSKÉ ŠKOLE 

 

   V sobotu 26. listopadu se několik tvořivých žen a dívek sešlo na již tradiční "adventní vazbě".   
    
   Setkání pořádané ZŠ Miličín zvalo veřejnost na výrobu vánočních věnců a dekorací z 
připraveného chvojí a 
jmelí. Pokud jste přišli 
nepřipraveni, nebyl 
problém si zakoupit na 
místě korpusy nebo 
svíčky. Na vše se 
myslelo.   
Příjemnou vánoční 
atmosféru sytila vůně 
kávy, punče a domácích 
zákusků. Za zvuku 
vánočních koled vzniklo 
okolo dvaceti 
jedinečných adventních 
věnců.   
    Už se těšíme, až se s 
vámi setkáme i v příštím 
roce a doufáme, že 
takových akcí s milými 
lidmi bude přibývat.   
Moc vám děkuje kolektiv ZŠ Miličín.                                                                                                                                                                                         
.                                                                                                                 Text a foto: J.Novotná 
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PEČENÍ PERNÍČKŮ DO FOREM 

    V pondělí 28.11.2022 se konalo ve školní družině pečení perníčků do dřevěných forem s 
panem M. Dvořákem ze Semtínka.  

    Na začátku pečení pan Dvořák 
dětem vysvětlil a ukázal, jak 
správně formy používat. Každý 
dostal kousek těsta, které si uválel 
a následně si vybral dvě různé 
formičky např. prasátko, čerta, 
včelu, hvězdu, zvoneček, podkovu 
atd. Když děti vyndaly z forem 
hotový perníček, položily ho na 
pekáč a netrpělivě čekaly, jak se 
jim v troubě upeče. Každému se 
jeho perníček povedl a děti si ho 
mohly rovnou sníst nebo odnést 
domů. Nakonec dětem pan 
Dvořák ukázal, jak vyrobit koření 
do těsta. Tímto ještě jednou 
děkujeme panu Dvořákovi za 
odborný výklad a navození 
vánoční atmosféry. Dětem se celé 
pečení líbilo a budeme se těšit na 
příští.  

Foto a text: T. Klosová 

 
 
 
 
 
 

ŠESŤÁCI SE DO ŠKOLY JEN HRNOU 

    Kdy se to děje? Přeci když se chystají ve škole nocovat! To se stalo z úterý 29. listopadu 

2022 na středu. Nápad jsme probírali při třídnické hodině a žáci se báli, že po nocování budou 

ve škole unavení, nezvládnou zkoušení apod. Zvolili jsme proto den před celoškolními 

vánočními dílnami. A dobře jsme udělali.  V úterý se od 17 hodin děly ve škole věci. Hry, 

běhání, schovávání, výskání, blikání baterkami, jídlo, pití. Zábavu jsme střídali s ručními 

pracemi a přípravou výrobků na jarmark, udělali jsme si také karamelová lízátka, k večeři byla 

čínská polévka a zásoby z domova. Na dobrou noc se děti vydaly do studené větrné tmy na 

ministezku odvahy, ale účinek poněkud kazilo automatické osvětlení před šatnou, družinou a 

školkou. Potom už následoval noční klid s animovaným filmem. Ve středu jsme společně 

posnídali, k chuti nám přišly krásné domácí loupáky, které přinesl pro všechny Marek Novák. 

Během následujícího rukodělného dopoledne se z většiny šesťáků staly zívající mátohy, přesto 

jsme všechno zvládli. S radostí si nocování ve škole zopakujeme, ale příště asi zvolíme pobyt 

z pátku na sobotu.                                                                                            

                                                                                                         Text: K. Týleová 
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ČERTOVSKÁ STEZKA V MILIČÍNSKÉ ŠKOLE poprvé 

 

    Tak jako každý rok, tak i letos zaměstnanci Základní školy v Miličíně uspořádali pro děti 
i veřejnost Čertovskou stezku. Konala se 2. 12. 2022 od 17:00 hodin na školním hřišti.  
Hned na začátku všichni návštěvníci prošli bránou do pekla, děti dostaly měšec, do kterého 
ukládaly čertovské groše, které byly odměnou za splnění pekelných úkolů. V disciplínách 
skákání v pytli, slalomu s míčkem, hodu na cíl, čertovědě a skládání obrázků je doprovázeli 
pekelníci. Čertovské groše si směnily spolu s přednesem básničky u Lucifera za balíček 
se sladkostmi a ovocem. Anděl všemu přihlížel! Ba i pohladil. Dále si děti opekly špekáčky 
nad pekelnými ohni a další čertice se postaraly o výborné občerstvení. Děkujeme všem 
sponzorům, kteří na tuto akci přispěli svými dary.  
    Kouzelnou atmosféru vytvořily i další strašidelné dekorace a vánoční hudba, při které si děti 
mohly spolu zatancovat a zazpívat. Děti si páteční odpoledne opravdu užily a opět slibovaly, 
jak se ve všem polepší …      
 
                                                                                                             Za školní družinu J. VIndušková   
 

 
ČERTOVSKÁ STEZKA V MILIČÍNSKÉ ŠKOLE podruhé 

 
V pátek 2. 12. 2022  

od 17 hodin byla pro děti 
připravena „Čertovská 

stezka“, na které 
se podílely učitelky MŠ, 

zaměstnanci školní 
družiny, školní jídelny, 
pan školník a pan učitel 

Houdek. 
Na počátku stezky 

všechny děti přivítaly 
čertice a čert „Belzebub“. 

Na pěti stanovištích 
hlídkovali „čerti“, kteří 
za dobře splněný úkol 
přidělovali dukáty. Kdo 
prošel zdárně všechna 
stanoviště, šel rovnou 

k Luciferovi. Tam 
po přednesení připravené 

básně nebo zazpívané 
písně, dostal vysněnou 
odměnu. Poté si mohly 

děti zatančit na čertí diskotéce nebo si opéci špekáček u jednoho z osmi pekelných ohňů. 
    Celkově se podvečer velmi vydařil. Sešlo se téměř 80 dětí a dostavilo se i pravé čertovské 
počasí.  

    Děti, dospělí i pořadatelé odcházeli velmi spokojeni a už teď se těší zase za rok.  
 
 
Za mateřskou školu I. Šimáková, foto J.Vindušková 
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KOŠÍKÁŘSKÝ ČTVRTEK V SEDMÉ TŘÍDĚ   
  

    V prosincový čtvrtek 8. 12. zavítal do sedmého ročníku naší školy pan Petr Král se svou 
paní, aby dětem ukázali krásu košíkářského řemesla. Pan Král je vyučený košíkář, jeden 
z posledních opravdu na škole vyučených, protože tento obor by dnes studenti hledali 
v nabídce středních škol marně. Po krátkém historickém exkurzu do košíkářství se šlo rovnou 
na věc a ambice p. Krále nebyla malá. Nám pedagogům i žákům se zdála jeho představa 
hotového košíku za 4 vyučovací hodiny nereálná. Shodli jsme se na tom, že když nám 
problémy činí i obyčejná pomlázka, nelze takto v krátké době uplést košík. Svým přístupem, a 
hlavně umem, nás krok po kroku navedl, a kde to nešlo i pomohl. To, že je pan Král opravdu 
profesionál, dokazuje kromě jeho bohatého portfolia výrobků (pletená křesla, opleť baru, 
neunesitelně velká ošatka do Vinohradského divadla…)   i to, že zvládal plést a komunikovat 
se třídou, aniž by se musel koukat pod ruce. Čtyři hodiny utekly jako voda a hotové výrobky 
udělaly všem velkou radost. Žáci i učitelé obdrželi „výuční“ listy o absolvování kurzu, ale hlavně 
jsme si všichni odnesli kromě mnoha informací a zajímavostí o tomto řemeslu i vlastnoručně 
vyrobený košík. Pan Král se může pyšnit tituly mistra rukodělné výroby Středočeského kraje a 
Nositele lidových tradic. Vyjma projektové práce ve školách se věnuje i popularizaci pletení na 
YouTube či připravuje publikaci o tomto tradičním řemeslu.    
    Děkujeme mu jménem školy a těšíme se zas na jeho další návštěvu.    

   
                                                                                                                                                                                 Foto a text: J.Houdek 
 

DĚTEM HROZÍ NIKOTINOVÉ NEBEZPEČÍ I BEZ CIGARET 

    Už podruhé zorganizovala ZŠ a MŠ Miličín osvětovou přednášku pro rodiče žáků na téma 

prevence rizikového chování dětí. Konala se ve čtvrtek 8. 12. 2022 od 16:30 v učebně 7. třídy. 

Opět přijel nprap. Jaroslav Bican z Policie ČR, ale tentokrát se setkal se zcela naplněnou 

třídou. Hlavním tématem byly návykové látky, které mohou ohrožovat zdraví dětí a mládeže.                 
.                                                                                                                    Pokračování na další straně.                                                                                                                                                         
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    Nejpodrobněji jsme se zabývali nikotinovým nebezpečím. Snad každý ví, že nikotin je 

jedovatá látka, že je nebezpečný, vysoce návykový a že je zakázáno ho prodávat mladistvým 

ve formě klasických cigaret i moderních e-cigaret. Mnoho rodičů ale bylo překvapených, že se 

v současnosti rozmáhá používání nikotinových sáčků, které se stávají stále oblíbenějšími. 

Uživatel si vloží do úst pod horní ret malinký sáček, který začne uvolňovat nikotin a působit 

jako vykouřená cigareta: navodí pohodu, uvolnění, euforii, zvýší srdeční činnost. V sáčku není 

tabák, nic se nezapaluje, takže užívání je nenápadné a neprovází ho páchnoucí dech. Naopak 

– výrobci se předhánějí ve vymýšlení nejrůznějších příchutí, aby zákazníkům opravdu chutnalo. 

Mohou si vybírat mátu, citrusy, lesní plody, colu, meloun a desítky dalších druhů ovocných 

chutí, jsou i varianty slané. Nikotinové sáčky jsou bohužel cenově velmi dostupné, čímž se 

jejich nebezpečnost pro děti a mládež ještě zvyšuje. 

    V další části přednášky jsme se dozvěděli o užívání rostliny kratom, o nebezpečích 

číhajících na sociálních sítích nebo spojených s užíváním mobilního telefonu. Na závěr nám 

nprap. Bican doporučil webové stránky s touto tematikou, které slouží k osvětě i zábavě: 

www.kyberpohadky.cz, https://www.kybertest.cz, a některé knihy, např. Hustej internet a 

Bezpečné chování na internetu pro kluky a pro holky. 

    Přednáška byla zajímavá, plná nových a užitečných informací, které by se měly dostat ke 

každému zodpovědnému rodiči i učiteli. Děkujeme panu Bicanovi a doufáme, že pro nás do 

budoucna připraví další téma. 
Text a foto: K. Týleová 

VE ŠKOLE SE OBJEVILY SNĚHOVÉ VLOČKY 

    Jestli si myslíte, že někdo špatně zavřel okna nebo dveře, takže nám do školy nasněžilo, 

jste na omylu. To se jen slétly nejrůznější sněhové vločky z rukou našich šikovných žáků. Byla 

pro ně vyhlášená vánoční výtvarná soutěž s úkolem vytvořit vločku z jakéhokoliv materiálu jako 

ozdobu na vánoční stromek ve škole. Zúčastnily se jí děti z prvního i druhého stupně a 

nejčastěji vyráběly z papíru, ale některé vločky byly i ze zažehlovacích korálků, dřívek od 

nanuků, slámy, sádrového obvazu nebo plátna. Hodnocení měli na starost členové 

Žákovského parlamentu, jenže vystavené vločky zaujaly i návštěvníky školy při Dni otevřených 

dveří, takže přidali své hlasy. Po jejich sečtení bylo jasné, že nejvíce se líbila třpytivá vločka 

z tavného lepidla od Niny Imramovské z páté třídy. Zvítězila na celé čáře. Na druhé příčce se 

umístil Vojta Bada, na třetí Ema Novotná a na čtvrté Terezka a Karolínka Plocovy, všichni se 

stejným počtem hlasů. V poslední školní den roku 2022 dostaly děti drobné odměny a Terezka 

slíbila, že se s nemocnou sestrou doma rozdělí. Vločky budou zdobit školní vánoční strom 

v prvním patře školy až do 

ledna.  

Text a 

foto: 

K.Týleová 

 

http://www.kyberpohadky.cz/
https://www.kybertest.cz/
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JEŽÍŠKOVA VNOUČATA S NAŠÍ ÚČASTÍ 

 
  Projekt Ježíškova vnoučata Českého rozhlasu dělá radost už několik let osamělým seniorům.  
  O letošních Vánocích se k projektu připojili i žáci 9. třídy miličínské školy. S přispěním paní 
učitelky J. Plačkové a B. Kocourkové vybrali finanční obnos, za který pořídili výtvarné potřeby 
pro skupinku tvořivých seniorů, kteří žijí v domově seniorů Gerimed v Sedlci-Prčici. Výtvarné 
potřeby si senioři přáli od Ježíškových vnoučat pod stromeček. Dárek chtěli žáci seniorům 
předat osobně, ale bohužel z důvodu vysoké nemocnosti v základní škole nakonec dárek 
předala paní učitelka A. Sobíšková. Poděkování patří také paní učitelce K. Týleové, která 
výtvarné potřeby vybrala. Doufám, že letošní 9.třída tímto počinem zahájila aktivitu, která bude 
pokračovat i v dalších letech.  

Text: B.Kocourková 

 

 

NA JARMARKU JSME PRODÁVALI V NOVÝCH STÁNCÍCH 

    Také letos připravila ZŠ a MŠ Miličín vánoční jarmark pro širokou veřejnost. Úplnou novinkou 

byly naše čtyři nové prodejní stánky – prostorné, s dřevěnou konstrukcí a pevným plátěným 

potahem a zastřešením. U tří se prodávaly výtvory dětí ze základní a mateřské školy, ve 

čtvrtém našli zákazníci občerstvení horkými nápoji a vánočním pečivem a také jedlé výrobky.  

    V pátek 9. prosince 2022 přicházeli návštěvníci nepřetržitě od 11 do 17 hodin. U vchodu je 

přivítali žáci 9. třídy a rozdávali úsměvy a větvičky jmelí (do vyčerpání zásob). U stánků se 

střídali žáci druhého stupně, učitelé, zaměstnanci školní jídelny, paní asistentky, vychovatelky 

i děti ze školky. Lidé si mohli vybírat ze širokého sortimentu zboží od drobností ve skořápce 

vlašského ořechu až po velké svícny nebo dřevěné anděly. V základní škole se výrobky 

zhotovovaly v hodinách výtvarné výchovy a pracovních činností, odpoledne v rukodělném 

kroužku, ve školní družině a nejvíce při celodenních vánočních dílnách. Vznikli nejrůznější 

andílci, skřítci, sněhuláci, svícny, vánoční stromky, vločky, perníčky, přáníčka, plovoucí svíčky, 

cukrové špízy, karamel, chaloupky, dokonce i keramický betlém.  

    V průběhu celého odpoledne byl také 

Den otevřených dveří. V budově školy 

se zájemců ujaly žákyně sedmého 

ročníku Jana a Kačka a provedly je 

všemi místnostmi. Ke zhlédnutí a 

vyzkoušení byla i technická 

vymoženost v gymnastickém sále u 

družiny – interaktivní podlaha FlySky.  

    Předvánoční odpoledne se vydařilo, 

zboží šlo na odbyt a ve stáncích nikdo 

úplně neumrzl, protože se nechal 

vystřídat. Doufáme, že se naši milí 

zákazníci budou dlouho těšit 

z nakoupených dekorací a mnohokrát 

jim děkujeme za podporu. Za rok se 

těšíme na dalším jarmarku na shledanou.  

Text: K. Týleová, foto: archiv školy 
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VÁNOČNÍ ODPOLEDNE V MATEŘSKÉ ŠKOLE 

    A už nastal zas ten vánoční čas, a tak jsme v MŠ po dvouleté pauze mohli konečně 15.12. 

2022 uspořádat vánoční odpoledne s rodiči. 

    Ti se začali scházet ve 13 hodin, pohráli si se svými dětmi, měli možnost zapojit se do 

vánočního tvoření. Bylo pro ně připraveno malé pohoštění, na kterém se podílely děti. Během 

podzimních procházek za pomocí učitelek natrhaly a usušily šípky, ale mnohem více je bavila 

příprava těsta a vykrajování lineckého cukroví. Dětem také udělalo velikou radost, když mohly 

svým rodičům ukázat nové hračky, kterém jim do školky nadělil Ježíšek.  

    Dvouhodinka volné zábavy utekla, nastala malá nervozita jak pro děti, tak pro učitelky a 

přišlo na řadu vystoupení s připraveným programem. Děti v doprovodu hudebních nástrojů 

zazpívaly vánoční koledy, písně a přednesly básně. Na závěr popřály všem přítomným krásné 

a pohodové Vánoce. A i když ukáplo i pár lítostných slziček, myslím, že se dětem vystoupení 

a celé odpoledne moc vydařilo. 

 

    Tímto bych chtěla jménem dětí a zaměstnanců MŠ popřát všem čtenářům v celém roce 2023 

pevné zdraví a osobní i pracovní úspěchy! 

                                                                                                        Text a foto: A. Sobíšková 
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DĚTI Z DRUŽINY BYLY NA PROHLÍDCE KOSTELA 

V Miličíně máme krásný kostel a spousta lidí a dětí v něm nikdy nebyla. Proto nás ve 

školní družině napadla myšlenka požádat pana Zíku, zda bychom mohli kostel navštívit. 

V pátek 16. prosince 2022 jsme se s dětmi vypravili na domluvenou prohlídku. Pan Zíka 

na nás již čekal, děti přivítal a vyzval je, by si sedly do dřevěných lavic v hlavní lodi, a začal 

vyprávět o historii kostela, popisoval příběhy na obrazech a nástěnných malbách, vyprávěl o 

jednotlivých sochách, kterých je v kostele několik. Děti poslouchaly ani nedutaly. 

Potom pan Zíka provedl děti kostelem, ukázal jim zákristii, zpovědnici a vysvětlil, proč 

v kostele 16. prosince ještě nestojí betlém. Nejvíce děti zaujaly varhany. Museli jsme k nim vyjít 

po příkrém točitém dřevěném schodišti, ale stálo to za to. Pan Zíka o varhanách nejprve 

poutavě vyprávěl, popsal jednotlivé části a fungování, děti pozorně poslouchaly, ale když na 

ně zahrál! Děti byly překvapené a zároveň nadšené zvukem a akustikou. Stály u varhan, 

poslouchaly a nechtěly odejít. Vyptávaly se na všemožné věci, které je zajímaly, a pan Zíka 

musel stále přidávat další hudební ukázky, a to i přesto, že nám byla strašná zima. Vraceli jsme 

se do školy úplně promrzlí, ale nadšení ze zajímavého zážitku. 

Chtěla bych panu Zíkovi moc poděkovat, že obětoval svůj čas a svým poutavým 

vyprávěním děti zaujal a hrou na varhany nadchnul.  

 

 

Text a foto: D. Dostálová 

 

POSLEDNÍ ŠKOLNÍ DEN BYLY VÁNOČNÍ BESÍDKY VE TŘÍDÁCH 

    Ve středu 21. 12. 2022 byl poslední školní den v tomto kalendářním roce. Dvě hodiny jsme 

se učili. Nejdřív jsme zapálili svíčky na našem věnci a zpívali koledu. Potom byla čeština. 

Všichni jsme měli červené vánoční čepičky s bílou bambulí. Dostávali jsme jedničky „zadarmo“. 

Potom byla výtvarka s osmáky. Do vlastnoručně namalovaných balicích papírů z minulé hodiny 

jsme balili krabičky a dali pod strom na chodbě jako dárečky. Na začátku třetí hodiny jsme 

přestavěli lavice. Uvařili jsme si čaj. Pod stromečkem ve třídě jsme měli dárky.  

                                                                                                                    Pokračování na další straně.                                                                                                                                                         
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    Každý žák dělal Ježíška a 

rozdal svoje dárky. Přitom jsme 

zpívali nebo bručeli koledy. U 

každého balíčku jsme říkali 

„Děkuju, Ježíšku!“. Potom jsme je 

rozbalovali, jedli cukroví a hráli si. 

Kluci jezdili s autíčky na chodbě, 

museli tam být potichu. Holky si 

házely s mačkacími míčky a 

jeden praskl. Navštívili jsme paní 

učitelku Bandhauer ve sborovně 

a popřáli jí hezké Vánoce. Psali 

jsme větu Ježíškovi. Hráli jsme 

hry. Strašně rychle to uteklo. 

Museli jsme odstrojit stromek a 

zamést jehličí. Žádná ozdoba se 

nerozbila. Chvíli jsme seděli a 

psali tuhle zprávu. Užili jsme si 

zábavu a všechny nás to moc 

bavilo. Potom jsme šli na oběd. 

Odpoledne jsme měli ještě 

hudební výchovu, ale v jiné třídě.  

                                                                                                                                                                         

Sepsala šestá třída: Aleš, Eliška, Jára, Kája, Kája, Kája, Kuba, Magda, Marek a foto: K.Týleová 
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SPOLKOVÁ ČINNOST V NAŠEM MĚSTEČKU 

VÁNOČNÍ DÍLNIČKY S SDH MILIČÍN  

  Třetí adventní neděli 11. prosince 2022 v dopoledních hodinách proběhly v hasičském 

domě pod patronací SDH Miličín „Vánoční dílničky“. Úderem 9. hodiny se v hojném 

počtu začaly scházet děti v doprovodu zejména maminek, ale přivítat jsme mohli i 

jednoho tatínka a dokonce dědečka.  

  

   Po krátkém zahájení se maminky odebraly k oddělenému stanovišti, kde si u 

společného stolu za pomoci jehly a nitě ušily stromeček, který instalovaly na dřevěný 

stojánek a následně různě dozdobily. Vyrábění nás - hasičky - opravdu baví, tak pro děti 

bylo připraveno hned několik stanovišť a vyrobit si mohly třeba skřítka či stromeček 

z borovicových šišek, svícen ze skořápek vlašských ořechů, sněhuláčka z pivních víček, 

závěsnou ozdůbku z ruličky od toaletního papíru, soba z kolíčku na prádlo, skřítka z vlny 

a skleničky od přesnídávky, chaloupku ze špachtlí, andílka z fleecu a mnoho dalšího.  

   Během akce se podávala káva a čaj. V pauzách mezi vyráběním si bylo možné 

pochutnat na perníčkách, štrůdlu a dalších sladkostech, které přinesly maminky.  

 

    Domů odcházeli všichni spokojeni se svými výtvory a možná i s pocitem, že se naučili 

něčemu novému. 

    Poděkování patří SDH Miličín za podporu této velmi kreativní akce a už se těšíme na 

další setkání. 

 
                                                                      Text: Hasičky SDH Miličín, foto: archiv SDH Miličín  
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DALŠÍ  

 

 

VYDAŘENÁ 

SPOLKOVÁ AKCE 

             Vše začalo 29. 

prosince 2018, kdy se 

skupina přátel vypravila 

v mrazivém počasí na 

procházku. V Chlistově 

následoval odpočinek, 

zahřátí a cesta domů. 

Loni se akce opakovala 

a výletníci si pro zpestření zazpívali koledy za doprovodu kytary a houslí. Letos se sešlo 25 

účastníků, z toho 16 členů místního Sokola. Postupně jsme se scházeli na známém místě a 

byli svědky zajímavé události. Ve středu 28. prosince se v Chlistově totiž sešlo šest muzikantů 

rozličných hudebních směrů a aktivit a to byste nevěřili, jaké nádherné hudební vystoupení 

z tohoto vzešlo! Šlo skutečně o nevšední sváteční zážitek. Společně hráli poprvé, postupně se 

sehrávali a výsledek stál za to. Všichni jsme zpívali a zapomněli v tu chvíli na starosti a trápení. 

Tři kytary, housle, kontrabas a akordeon – zajímavé spojení, které jsme určitě neslyšeli 

naposledy. Již teď se těšíme na další hudební setkání, které je naplánované na pátek 13. ledna 

od 18 hodin v sokolovně. Věřím, že tato turisticko - kulturní akce se stane tradiční součástí 

konce roku a přidáme i nějaký ten kilometr navíc. Velice děkujeme chlistovským hasičům v čele 

s Lubošem Janouškem za perfektní zázemí a obsluhu. 

                                                                                               Za T.J. Sokol Miličín I. Čeňková  

VÁNOČNÍ ROZSVÍCENÍ NÁVSI V MALOVICÍCH 

Také v Malovicích jsme se přidali k 
okolním městům a vesnicím a na 

návsi rozsvítili stromeček, kapličku a 
zvoničku. Letos se k této události 

dostavila pomalu celá naše vesnice. 
Děti měly radost z prskavek a my z 
toho, že jsme se sešli u poslechu 
koled, které zazněly z rozhlasu a 

mohli jsme si pak pěkně popovídat 
a zahřát se u toho svařáčkem. 
Uvidíme, zda se nám z toho v 

Malovicích nestane předvánoční 
tradice i v budoucích letech.                     

.                                                                                                              Text a foto: Zbyněk Klíma 
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ADVENT PLNÝ UDÁLOSTÍ 

ČESKO ZPÍVÁ KOLEDY 

je již tradiční akcí, které se 
zúčastňujeme. V loňském 
roce se zpívalo 
individuálně doma ve 
společnosti živého vstupu 
– online s kapelou 
Čechomor. Letos jsme se 
již mohli sejít a zazpívat si 
společně. 

     Příště bychom jen 
poprosili, aby ten, kdo nás 
do akce zaregistroval, nás 
s tímto včas obeznámil a 
také se akce zúčastnil!  

Text: J.Plačková, foto: Z.Kelner 

ZPÍVALI JSME KOLEDY V KOSTELE 

    Po nucené přestávce jsme opět mohli zpívat koledy v kostele. Důkladně jsme je ve školní 

družině nacvičovali, a to i přes to, že některé děti byly nemocné a jiné se po nemoci vracely, 

takže ani jednou jsme se během nácviků nesešli všichni.  

    Přišel náš den, neděle 18. prosince 2022, blížila se 17. hodina a my jsme se těšili a tak 

trochu se i třásli trémou. Nastoupili jsme v našem miličínském kostele Narození Panny Marie 

na stupínky a pozorovali, jak lidé přicházejí. Za chvíli bylo plno: rodiče, prarodiče, sourozenci, 

spolužáci, kamarádi, sousedé. Všichni si přišli poslechnout naše zpívání. Zpívaly nejen děti ze 

základní školy, ale i předškoláci z mateřské školy. A šlo jim to všem perfektně. Zpěv koled jsme 

prokládali hrou na hudební nástroje – v chrámu velkolepě zněla flétna, kytara, klávesy a taky 

trubka, na kterou zahrála naše bývalá žákyně Anička Kubecová. Na závěr zazpívala Majda 

Kardová a Terezka Pechačová. Tečku na úplný závěr udělal pan starosta Václav Karda se 

svojí vlastní písní. 

 

   Myslím, že koncert 

byl nádherný a všem 

se líbil i přes 

strašnou zimu, která 

v kostele byla. 

   Těšíme se na další  

společné setkání 

v kostele v příštím 

roce.  
 

Text a foto:  

D. Dostálová 
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V MILIČÍNĚ SE ROZDÁVALO BETLÉMSKÉ SVĚTLO 

    Ve čtvrtek 22. prosince 2022 jsem dojela do kláštera v Klokotech u Tábora pro Betlémské 

světlo. Je to plamínek z věčného ohně hořícího v Betlémě v jeskyni, v níž se podle tradice 

narodil Ježíš Kristus. Betlémské světlo jsem převzala od skautů a přivezla do altánu na 

miličínském náměstí. Zájemci si mohli pro oheň chodit, odpálit si plamen a odnést do svých 

domovů v lucerničkách. Přišli lidé nejen z Miličína, ale přijeli i z okolních vesnic, z Malovic, 

Petrovic, přišly děti s rodiči, prarodiči, přišly sousedky, kamarádky. Betlémské světlo 

představuje symbol míru, lásky, naděje a přátelství. Všichni doufáme, že nám světlo tyto 

hodnoty přinese.   

                                                   
                                                                                                                                        Text a foto: D.Dostálová 

 

ZPÍVÁNÍ KOLED V ZÁHOŘÍ 
 

    Dne 22.12.2022 v 18:00 proběhla u 
zahořské hasičárny krátká předvánoční 
akce. Místní děti nacvičily několik koled 
a vánočních písní, které pak za zvuku 
silného deště přednesly všem, kteří 
dorazili. I když počasí se moc nevyvedlo, 
dětem to zpívalo moc pěkně a potleskem 
se nešetřilo. Během i po hudební 
produkci byl příchozím k dispozici svařák 
a horký čaj. Lidé se sešli, zaposlouchali 
se do koled, zabroukali si společně s 
dětmi, popovídali, poseděli, a společně 
se naladili na blížící se vánoční svátky. 
Byl to příjemný večer, a snad se povede 
zrealizovat ho i za rok :) 

 
text: H.Imramovská   foto: M.Hron 
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Aktuálně z městské knihovny 

DIGITÁLNÍ ODYSEA PRO SENIORY 

     V pondělí 5.12. 2022 byl ukončen 1. cyklus seminářů projektu Digitální odysea, který 

probíhá pod záštitou Sdružení knihoven ČR a nadace společnosti Vodafone. Projekt se 

zaměřuje na digitální vzdělávání seniorů 65+ a je realizován formou seminářů, individuálních 

konzultací a zápůjček mobilního telefonu (včetně datové karty), tabletu domů a to zcela 

zdarma. Obsahem seminářů i individuálních konzultací je uživatelské ovládání počítače, 

tabletu a chytrého telefonu. Seminářů se v 1. cyklu pravidelně účastnilo 6 seniorek a zde jejich 

ohlasy na projekt: 

    „Jsem spokojená a budu pokračovat dál.“ 

    „Hodně jsme se naučili, šla jsem trochu z donucení a jsem spokojená“. 

    „Já jsem se do kurzu zařadila později, ale jsem spokojená a chtěla bych dál pokračovat“. 

    „Osvěžuji si to co, už jsem uměla a hlavně se učím se pořád nové věci a určitě doufám, že 

tento kurz bude pokračovat.“ 

 
    Projekt pokračuje 2. a 3. cyklem seminářů dle níže uvedeného harmonogramu opět 
v prostorách ZŠ Miličín. Vítáni jsou začátečníci i pokročilejší uživatelé. Je možné se účastnit 
všech seminářů nebo seminářů dle vlastního výběru. Pro uživatele bez vlastního mobilního 
telefonu, tabletu/notebooku jsou připraveny tyto zařízení k zapůjčení.  
Individuální konzultace a zápůjčky mobilního telefonu, tabletu budou nadále poskytovány i 
seniorům 65+, kteří semináře nebudou navštěvovat a to v miličínské knihovně, v rámci 
otevírací doby - ve středu mezi 7.00-9.00 hod. a ve čtvrtek mezi 15.00 - 17.00 hod. do 30.7. 
2023.  
 
Harmonogram 2. cyklu: 
 
Pondělí 16.1. 2023 - 15.00-16.30 hod. 
Společná skupina - Internet v mobilu a v počítači, jak to funguje.  
  
Pondělí 23.1. 2023 - 15.00-16.30 hod. 

1. Skupina - Internet v mobilu a v počítači, zásady bezpečného pohybu ve světě 
internetu. 

2. Skupina - Jak obsluhovat svoji e-mailovou schránku, přijímat e-maily a odesílat je. 
 
Pondělí 30.1. 2023 - 15.00-16.30 hod. 

1. Skupina – Jak obsluhovat svoji e-mailovou schránku, přijímat e-maily a odesílat je. 
2. Skupina – Sociální sítě. 

 
Pondělí 6.2. 2023 - 15.00-16.30 hod. 

1. Skupina – Sociální sítě. 
2. Skupina – Internetové obchody - jak nakupovat z pohodlí domova a bezpečně. 

 
Pondělí 13.2. 2023 - 15.00-16.30 hod. 

1. Skupina – Internetové obchody - jak nakupovat z pohodlí domova a bezpečně. 
2. Skupina – Cloud – bezpečné uložení fotek, kontaktů a další užitečné informace. 

 
Pokračování na další straně 
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Pondělí 20.2. 2023 - 15.00-16.30 hod. 
1. Skupina – Cloud – bezpečné uložení fotek, kontaktů a další užitečné informace. 
2. Elektronické bankovnictví - jak jednoduše nakládat se svými financemi, aniž byste 

kvůli tomu museli chodit do banky nebo na poštu. 
 
Pondělí 27.2. 2023 - 15.00-16.30 hod. 
Společná skupina - upevnění dovedností z 2. série seminářů – vyzkoušíme si, co jsme se 
naučili.  
 

Harmonogram 3. cyklu bude zveřejněn v dalším čísle zpravodaje. 
 

Více informací k projektu – Blanka Kocourková, t.č. 606 669 811. 

 
 

NOVOROČNÍ PROCHÁZKA V PETROVICÍCH 

    Bylo 1/1/23 - 13 hodin a před hasičárnou v Petrovicích se sešla 

parta 16 sousedů, která se rozhodla vychodit noční hodování na 

čerstvém vzduchu. Byly zastoupeny všechny generace, děti malé, 

větší, mladíci i slečny, dospěláci, babičky i dědové. Přišlo i jedno 

malé štěně, ale to nevydrželo nasazené tempo a vrátilo se k mámě 

domů. Trasa byla tak trochu tradiční. Po cestě ke Krajícům, kde u 

dvou dřevěných medvědů čekal na statečné pochodníky grog, pak 

k Javornému a už pomalejším tempem za hojného klábosení 

domů. Příjemné vykročení do roku 2023. A mimochodem. Ty dva 

dřevěné medvědy vám určitě v některém příštím článku rádi blíže 

představíme! 

Text a foto: -td-    
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MĚSTEČKO MÉHO MLÁDÍ 
 

    V mém rodišti bylo celkem sedm hospod. 

    Všechny byly sousedy navštěvované – jen jedna jediná bývala hosty opomíjena. 

    Proč? 

    Protože zde se scházela jedině elita města: Důstojný pán, velebný pán, pan poštmistr 

a pan fořt. 

    Z toho si hostinský dělal velikou čest a když k němu do hostince někdy zabloudil 

obyčejný muž z lidu, hned se na něho obořil: „Co nám sem tento, co nám sem lezete, 

ještě nám to tady tento, všechno sešlapete.“ 

    On v každém slově užíval slovíčka „tento“, že někdy bylo těžko se v jeho řeči vyznat. 

To třeba vykládal, jak jednou jejich Vlastičce koupili tento, a ona to byla taková pěkná 

tento, látka, a dala si z ní ušít tento a ono to bylo takový tento a když to vyšlo z tento, 

z módy, tak jsme to dali přetento – a pořád to bylo tento! 

    Toho se – toť se ví – chytli uličníci, některý se vždy postavil k otevřeným dveřím krámu 

(on hospodský měl kromě hospody také obchod smíšeným zbožím) a druhému vykládal, 

jak Vlastičce koupili tento a jaký to bylo tento, atd. 

    Na to se hostinský vždy velice rozzlobil, běžel ku dveřím a křičel: „Co je to za tento – 

co je to za uličníka?“ 

    Ale kde ten již byl… 

    A tak se v té hospodě scházeli zmínění pánové, všichni zažraní Rakušáci. 

    Hlavní slovo vedl vždy pan fořt. 

    Tento pan fořt byl „strašný lesů pán“, postrach všech dětí, co chodily do lesa na 

borůvky nebo na maliny, a ovšem také všech babiček, které tahaly z lesa na zádech 

suché chrastí. A nebylo radno potkat pana fořta jen tak na procházce někde na lesní 

cestě. Hned začalo hromování, s odkazem, že návštěvníci lesa plaší zvěř, ačkoliv zvěř 

plašil hlavně on svým řvaním. 

    Pan fořt měl manželku, hodnou, pečlivou paní, která – hlavně v zimě velice svého 

manžela litovala, že musel stále v nepohodě a mrazu chodit po lesích. A tak ji jednou 

na podzim napadlo, že k Vánocům dá svému manželovi ušít kožešinovou vestu. 

Kožešinu měla, pan fořt nějakou tu kunu zastřelil. 

    A tak jednou v neděli, když paní fořtová šla do kostela, zašla ku kožešníkovi, starému 

Jíšovi, aby ušil manželi vestu z přinesených kožešin a látky a nikde o tom nemluvil, 

protože to má býti překvapení pod stromeček. 

    Pan Jíša přijal zakázku s překvapením. Nebyl totiž zvyklý šíti kožešinové vesty. Jeho 

obor byly hlavně rukávníky, čili štucle, které ženské tehdy hodně nosily. 

    A jak to s Jíšou a fořtem dopadlo? Prozradíme v únorovém zpravodaji 😊 
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Kalendář svozů komunálního odpadu 2023 v Miličíně a obcích 
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FONDY STŘEDOČESKEHO KRAJE JSOU TU I PRO VÁS!                

 

    Milí Středočeši, 

    ráda bych Vás touto cestou pozdravila a popřála Vám v novém roce 2023 především zdraví, 

klid a vnitřní pohodu. Chci věřit, že nás snad čeká méně náročný rok, než byly ty dva uplynulé 

provázené různými krizemi. Snadný ale nebude, to víme všichni… 

    Chtěla bych Vás ujistit, že Středočeský kraj schválil velmi zodpovědný rozpočet, který počítá 

s krizovými rezervami. Zároveň je ale stále výrazně proinvestiční. Jen na investiční výdaje z 

vlastních zdrojů dáváme 600 milionů korun, což je o 100 milionů více než v roce 2022. Vyšší 

jsou například plánované výdaje na opravy škod po zimě na silnicích II. a III. třídy, na něž jsme 

vyčlenili 255 milionů.  

    A rozpočet také opět přináší dotační programy, které jsou tu hlavně pro Vaše obce, aby jim 

usnadnily rozvoj, a místo, kde žijete, mohlo mít třeba odpovídající infrastrukturu, vodovod, 

kanalizaci, školu… Ale část fondů můžete využít i Vy sami. A na ty bych Vás chtěla upozornit 

především.  

    Fondy, z nichž můžete čerpat na své aktivity přímo Vy občané nebo třeba Vaše spolky či 

sportovní kluby, jsou například Fond sportu a volného času, kde je 40 milionů korun, z nichž je 

možné čerpat na investice na sportovištích, na pořádaní turnajů, na podporu sportu. Ten je 

otevřen teď v lednu. Stejně tak v lednu je otevřen například Fond kultury a obnovy památek, 

který pomáhá s obnovou kulturních památek. Mnoho z nich je v soukromém vlastnictví nebo 

se o ně starají neziskové organizace nebo dobrovolníci. Letos jsme také poprvé otevřeli fond 

Obchůdek 2021+, který má pomoci udržet malé prodejny v obcích do 1000 obyvatel. Pokud 

takovou provozujete, můžete požádat o příspěvek. 

    A v neposlední řadě je tu Fond Hejtmanky. Má sice nejméně financí, co kdy měl, ale velmi 

rádi z něj podpoříme větší akce, které mají regionální význam. 

    Určitě zkuste využít našich fondů. Potřebné informace najdete na stránkách kraje – www.kr-

stredocesky.cz, záložka Granty a dotace. A mimochodem slibuji, že ten web kraje brzy bude 

uživatelsky přívětivější, zanedlouho spustíme nový. 

    Tak krásný rok 2023 všem. 

                                                                 Petra Pecková, hejtmanka Středočeského kraje 

KALENDÁŘ AKCÍ 

   

21.1. 2023 – Ples SDH Malovice – sokolovna Miličín 

4.2. 2023 – Masopust v Petrovicích 

11.2. 2023 - Masopust v Miličíně 

18.2. 2023 – Ples SDH Petrovice 

4.3. 2023 – Ples SDH Miličín 

11.3. 2023 – Dětský karneval Miličín 

 

http://www.kr-stredocesky.cz/
http://www.kr-stredocesky.cz/
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SPOLEČENSKÁ RUBRIKA 

     Tentokrát můžeme rubriku „Společenská“ a „Stalo se před sto léty“ bez problému spojit.  

    V jednom případě naše gratulace mířila k paní Marii Provazníkové z Miličína, která oslavila      

6. 12. 2022 krásných 94 let. Návštěva byla velice příjemná. Přivítala nás usměvavá paní, které 

by leckdo hádal daleko méně. Gratulovali jsme s Honzou Vachtlem a při příjemném posezení 

jsme vyslechli neuvěřitelný životní příběh spolu s mnoha dalšími vzpomínkami a zážitky, 

kterých má paní Provazníková snad 

nekonečně.         

    S druhou gratulací jsme vyrazili do 

nedalekého Hlasiva – vesničky poblíž 

Mladé Vožice, kde jsme navštívili paní 

Marii Káškovou z Miličína, která tam tráví 

zimní období u svého syna a jeho rodiny.       

Paní Kášková oslavila 1.1. 2023 

úctyhodných 100 let. Velkou radost jsme 

měli z toho, že až na drobné neduhy, 

které mimochodem trápí i spoustu lidí o 

několik dekád mladších, jí zdravíčko 

přeje a dobrá nálada jí neopouští. Předali 

jsme dary a blahopřání včetně 

blahopřejného dopisu od pana ministra 

Ing. Mariana Jurečky, který přivezla paní 

Helena Daňková jako zástupce OSSZ Benešov a vyřídili všechny pozdravy.                           

Posezení s oslavenkyní a její rodinou bylo velice příjemné. Povídání a vyprávění bylo tolik, že 

jsme málem zapomněli odjet zpět do Miličína.   

  



 

23 

 

Několik bodů z Usnesení č. 11 ze zasedání Zastupitelstva města Miličín 

konaného dne 15. 12.  2022 - celé znění najdete na stránkách města. 

5.  ZMě projednalo a schválilo rozpočet příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Miličín, okres Benešov 

na rok 2023. Příjmy 20.530.000, -Kč, výdaje 20.530.000, -Kč           - 7 x pro, 0 x proti, 0 x zdrženo        

7.  ZMě projednalo a schválilo - Rozpočet města Miličín na rok 2023 - Příjmy 15.500.000,-Kč, 

výdaje  67.000.000,-Kč     saldo  -51.500.000,-Kč. Rozpočet se schvaluje schodkový se zapojením 

přebytku hospodaření předcházejících let. Následně provede správce rozpočtu rozpis 

schváleného rozpočtu na rok 2023 v souladu s rozpočtovou skladbou                                                                    

 –7 x pro, 0 x proti, 0 x zdrženo 

10.5. ZMě projednalo a schválilo žádost společnosti KOMPAKT spol. s r.o. se sídlem Jiráskova 

1424, 290 01 Poděbrady o podporu pořízení Sociálního auta, které se na Benešovsku pořizuje 

pro Diakonii ČCE Vlašim. Diakonie poskytuje v domácím prostředí terénní služby. Zakoupením 

reklamní plochy na automobilu se město Miličín bude finančně podílet na koupi tohoto auta. 

ZMě pověřuje starostu města k podpisu Smlouvy o pronájmu reklamní plochy na sociální vůz, 

v dohodnuté ceně 3.300, -Kč + DPH                                                     - 6 x pro, 1 x zdrženo, 0 x proti 

10.7. ZMě projednalo a schválilo žádost o poskytnutí finančního příspěvku na provoz sociálních 

a dalších  služeb určených  pro osoby se zdravotním postižením na rok 2023,  na  provoz Diakonie 

ČCE – středisko Rolnička, Mrázkova 

700/III, 392 01 Soběslav. ZMě souhlasí 

s příspěvkem ve výši 6.000,-Kč pro naši 

jednu obyvatelku, která využívá tyto 

služby                                                           

- 7 x pro, 0 x proti, 0 x zdrženo             



 I takováto zákoutí najdeme v našem 

městečku…  

Foto:J.Plačková 
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KRÁTCE Z RADNICE 

 VOLBA PREZIDENTA ČESKÉ REPUBLIKY. Dny konání volby: 13. a 14. 
ledna 2023 (I. kolo) případné II. kolo ve dnech 27. a 28. ledna 2023             
Volební místnosti : Miličín – v přízemí radnice v prostorách knihovny. 
Petrovice – kulturní sál. Více informací na stránkách města. 
 

 V kanceláři MěÚ se vybírají poplatky za odběr vody.  
Platbu lze po domluvě platit převodem z účtu.  
Bližší informace na tel. : 317 802 260  
nebo na e-mail : podatelna@milicin.eu 
 

 Od 1.1.2022 se odpad sváží po čtrnácti dnech a to vždy v pátek lichý týden. Nejbližším 

termínem je 20. leden a 3. únor. Podrobný rozpis najdete na stránkách města v rubrice 

„Odpadové hospodářství“, ve vývěsních tabulích v každé obci a také v tomto zpravodaji. 

 Kontejnerové stání na tříděný odpad v Miličíně naproti škole v ulici Ludvíkova bylo 

rozšířeno o kontejner na plechovky a drobný kov. Kontejnery na textil jsou na stanovišti 

v Miličíně u statku a v Petrovicích u sálu. Bohužel se opakuje situace z minulosti, kdy 

firma, která má textil odvážet tak nečiní a my budeme nuceni tuto firmu nahradit jinou. 

Plánujeme proto znovu sběr ošacení pro charitu Broumov. Termín momentálně ladíme. 

Prosíme proto občany, aby neodkládali pytle s ošacením volně vedle kontejnerů a 

vyčkali na plánovanou akci charity. Termín bude včas upřesněn. 

 ŽÁDÁME VŠECHNY SPOLUOBČANY, ABY SVÁ AUTA PARKOVALI NA SVÝCH 

POZEMCÍCH NEBO NA MÍSTECH K TOMU VYHRAZENÝCH! PARKOVÁNÍ VE 

VOZOVCE NEUMOŽŇUJE ZIMNÍ ÚDRŽBU ANI SVOZ ODPADU!  

 Každou poslední neděli v měsíci je v Knihovně od 14.00 do 16.00 otevřen Dámský 

klub. Program bude vždy uveden na webových stránkách Knihovny a na nástěnce 

Městského úřadu 7 dnů před termínem. 

 Upozorňujeme spoluobčany na stále se opakující nabídky zboží nebo činnosti od 

podvodných firem. Buďte prosím opatrní a každou takovou podezřelou činnost 

hlaste na MěÚ. 

 Další informace naleznete na stránkách www.milicin.eu 
Telefon kancelář/podatelna MěÚ 317 802 260 

 

Vaše příspěvky možno zasílat na e-mailovou adresu zpravodaj@milicin.eu 

Miličínský zpravodaj č.1/2023. Měsíčník, vydávaný vždy 8. den v měsíci. Uzávěrka vždy poslední den 

v měsíci. Vydává Město Miličín, IČO 00232238, Miličín 1, 25786  

Ev. č.: MK ČR E 23911 
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